
 

 

Goedenavond leden van de raad, college en belangstellenden, 

 

Als eerste wil ik u bedanken dat ik de gelegenheid krijg in u midden te zijn. 

Mijn naam is Arno Kwetters. Ik woon 28 jaar in Hellouw, waarvan 14 jaar in Oost en 14 jaar in West. 

Graag wil ik een zienswijze met u delen inzake woningbouw in Hellouw die niet door slechts tbv een 

kleine groep is, maar die wordt gedragen door de meerderheid van onze dorpsbewoners. 

In Hellouw zijn we verheugd dat er gebouwd mag gaan worden. Dat verhoogt de leefbaarheid van het 

dorp. Het is een mooi dorp en we zijn trots op ons dorp. 2 weken terug heeft u daar een mooie 

presentatie van gezien. 

Natuurlijk hebben we daarom ook massaal de informatie avond op 6 maart in het dorpshuis in Hellouw 

bezocht. Daar was ook wethouder Jacqueline Hartman aanwezig , die dit kan beamen. 

 

Op die avond werden 2 presentaties gehouden : de ene over bouwen in Hellouw Oost en één over het 

bouwen in Hellouw West. Op de foto hierboven, is dat duidelijk aangegeven met Oost en West. 

Natuurlijk is het jammer dat er grasland verloren gaat tbv het bouwen van woningen.  

Maar dat geldt voor beide kanten van het dorp. Beide gebieden behoren tot het buitengebied. Er is dus 

geen sprake van inbreiding zoals eerder hier gesuggereerd werd en foutief op een kaartje werd 

weergegeven.  

In West lopen een aantal paarden, in Oost voornamelijk schapen en zijn een paar ooievaarsnesten. 

 

 



Op die informatieavond werden door een paar actieve oudere dorpsbewoners vooral persoonlijke 

meningen en emotionele argumenten geuit die zij op 7 maart hier in uw midden herhaalden. 

Maar het gaat natuurlijk om argumenten die het algemeen belang dienen en óók om de mening van 

andere dorpsbewoners die zich niet verbaal uiten. 

Bouwen in Hellouw West is het best.  Ik zal u uitleggen waarom. 

 

Als eerste. (zie de gele 1 op de foto) 

In west is de rotonde gepland (gemeenteraadsbesluit van 21 dec 2021) 

 - dus vanuit West is er een goede ontsluiting naar de provinciale weg 

 - ook nemen de extra verkeersbewegingen in het dorp dan minimaal toe. 

  - verder is bij deze optie geen dure geluidswering nodig 

 

 

Ten tweede, de school staat in west (op de foto bij de 2) 

 - een nieuwe wijk in West , dan wonen kinderen dichtbij school  

 - en ook hier dus een minimum aan extra verkeersbewegingen in het dorp  

 

Als derde het nieuwe centrum/dorpsplein komt in west (plan ondertekend op 14 maart 2023 door 

gedeputeerde Peter van ’t Hoog en wethouder Jacqueline Hartman) 

(zie foto bij de roze 3) 

 - dus west is dichtbij dit nieuwe centrum  

  - bouwen in west benadrukt deze centrum functie  

 - en west is ook in de richting van historische centrum (zie foto onderaan met het rode vierkant)  

 

Als vierde, de voetbalvereniging is in west (op de foto de lichtblauwe 4) 

 - bij bouwen in West wonen de kinderen en andere bewoners dichtbij de sportvereniging  

 - en ook hier weer weinig extra verkeersbewegingen in het dorp 

Ook de bushalte is in West (zie BUS op foto) 

 

Als laatste wil ik u nog wijzen op het raadgevend referendum dat op de informatieavond is gehouden. 

Bouwen in Hellouw West kreeg daar de meeste stemmen. Ik ventileer hier dus niet de mening van een 

individu of kleine groep, maar van de meerderheid van het dorp. 

 

Een oudere dorpsbewoner heeft op deze plaats de uitslag als niet eerlijk bestempeld, omdat er ook 

jongeren hebben meegestemd. Wat een onzin. 

Het is notabene een plan voor toekomstige woning bouw in ons dorp!  

Waarom zouden de stemmen van jongeren dan minder zwaar wegen?! 



 

Samengevat: 

Bouwen in West is het Best : 

- Rotonde komt in west 

- School is in west 

- Centrum plein is in west 

- Voetbalvereniging is in west 

- Bushalte is in west 

- Voorkeur van bewoners is west 

Dus als u echt een deal wil met ons dorp.  

Bouwen in Hellouw West is dan het best. 

Bedankt. 

 

 


